
 
Verbonden partijen 
1: Leerplicht RMC / voortijdig schoolverlaten  
2: Veiligheidsregio ZL  
3: GHOR  
4: GR Geul en Maas  
5: BSGW  
6: Kredietbank Limburg  
7: RUD 
 
Aanwezig 
Voorzitter: de heer Erckens 
College: wethouder Willems, burgemeester Hoes 
Griffie:  mevrouw Leenders 
 
De dames Korsten, Leers, Eurlings en Van Haasen. 
De heren Sabel, Pieters, Beckers, Van Lune, Hoen en Peeters 
 

De voorzitter heet iedereen om 19.55 uur welkom. Het is de tweede keer dan er over de 
verbonden partijen wordt gesproken. Vorige keer zijn veel vragen gesteld. Spreker constateert dat 
ze inmiddels tot tevredenheid van alle aanwezigen zijn beantwoord. 
 
Burgemeester Hoes geeft een toelichting op het thema GOHR. Hij zegt toe dat hij de gemeenten 
zal informeren dat de gemeenteraad van Maastricht scenario 3 niet wenselijk acht en de 
zienswijze hierop zal aanpassen. 
 
1. Leerplicht 
De voorzitter constateert dat het voorstel voor alle fracties een hamerstuk is. 
 
2. Veiligheidsregio ZL  
Partij Veilig Maastricht (de heer Peeters) maakt zich zorgen over de ontwikkelingen bij de 
brandweer, onder andere over de lage bezettingsgraad waarbij vrijwilligers het beroepspersoneel 
vervangen. Verder worden brandweerauto’s (onder andere ladderwagens) bij calamiteiten in de 
regio regionaal ingezet. Dat verhoogt het veiligheidsrisico in Maastricht. 
Tot slot, de kennis van brandweermensen van de lokale situaties is onvoldoende. Dat komt onder 
andere door de herplaatsing van het personeel. Spreker vraagt om reactie van de burgemeester.  
 
Burgemeester Hoes deelt mee dat de brandweermensen er juist naar uitzien om in andere regio’s 
te werken. Zij worden goed getraind om in een nieuw gebied te opereren. Die opleiding vindt 
binnen de bestaande budgetten plaats. Hij zegt verder toe de vraag over de gevolgen van de 
regionale inzet van brandweerauto’s schriftelijk te beantwoorden. 
 
De voorzitter deelt mee dat hij eerder bij de politie dezelfde ervaring heeft gehad met de 
spreiding van medewerkers en het gebruik van elkaars materieel en dit als zeer positief werd 
ervaren. 
 
Seniorenpartij (de heer Sabel) constateert dat de heer Peeters zich baseert op informatie die bij 
andere fracties niet bekend is. Spreker deelt verder mee dat de kazernes bij een regionale inzet 
worden herbezet door andere brandweermensen. 
 
Partij Veilig Maastricht (de heer Peeters) deelt mee dat hij die informatie heeft van de korpsen 
zelf. 
 
Burgemeester Hoes benadrukt dat er altijd sprake is van een goede mix van professionals en 
vrijwilligers en zegt toe dat hij de vraag m.b.t. de inzet van de betrokken brandweerauto’s 
schrifteiljk zal beantwoorden. 
 
De voorzitter constateert dat het onderwerp in de raadsvergadering kan worden behandeld. 
 
3. GHOR  



De voorzitter constateert dat het onderwerp in de raadsvergadering kan worden behandeld. 
 
4. GR Geul en Maas  
Partij Veilig Maastricht (de heer Peeters) wil weten of de gemeenteraad invloed heeft op de 
keuze voor een tijdelijke oplossing. 
 
Wethouder Willems deelt mee dat het formeel gaat om een collegebevoegdheid. Hij gaat ervan 
uit dat de raad geen problemen heeft met een tijdelijke oplossing, mede ook omdat de raad daar 
nooit eerder tegen geprotesteerd heeft toen de afvalbegroting is behandeld en goedgekeurd. Hij 
benadrukt dat de noodzaak voor een tijdelijke voorziening ook niet zeker is. Mocht de tijdelijke 
voorziening nodig zijn, dan is daar budgettair in voorzien (afvalbegroting). 
 
De voorzitter constateert dat het onderwerp in de raadsvergadering kan worden behandeld. 
 
5. BSGW  
De voorzitter constateert dat het onderwerp in de raadsvergadering kan worden behandeld. 
 
6. Kredietbank Limburg  
De voorzitter constateert dat het onderwerp als hamerstuk voor de raadsvergadering kan worden 
geagendeerd. 
 
7. RUD 
PvdA (de heer Van Lune) stelt voor om in zijn algemeenheid nog eens te spreken over de 
gemeenschappelijke regelingen (proces en inhoud), mede ook omdat de wet op dat gebied is 
gewijzigd. 
 
GroenLinks (mevrouw Korsten) deelt mee dat de rekenkamer bezig is met een governance-
onderzoek. Zij stelt voor om de rapportage van het onderzoek af te wachten. 
 
Burgemeester Hoes vindt het een goed voorstel, zeker omdat er steeds meer op regioniveau 
gebeurt, zeker op het gebied van de veiligheid. Het is goed om eens te praten hoe deze zaken 
dichter bij de gemeenteraden gebracht kan worden, zeker ook omdat de raden daarvoor 
budgetten ter beschikking moeten stellen. 
 
D66 (mevrouw Eurlings) deelt mee dat daar landelijk ook al over wordt gesproken. Spreker stelt 
voor om de rapportage van dat landelijk onderzoek, dat na de zomer verschijnt, af te wachten. 
 
Maastrichtse Volkspartij (de heer Hoen) wil - naast aandacht voor de financiën - waken voor 
behoud van slagkracht van de portefeuillehouders. 
 
Burgemeester Hoes is het daarmee eens. 
 
De voorzitter constateert dat het onderwerp als hamerstuk voor de raadsvergadering kan worden 
geagendeerd. Hij constateert verder een behoefte aan een discussie over gemeenschappelijke 
regelingen. Met de discussie wordt gewacht op relevante rapportages. Hij bedankt de deelnemers 
voor hun bijdrage en sluit het overleg om 20.15 uur. 
 

 




